
ادامه از صفحه اول
اما خدا را در برهم زدن اراده ها یافتم؛ این 

بود که صبح روز اجرا، پای ایده ای به میان کشیده شد.
یک بانو، نماد حضرت زینب و بانوانی نماد بانوان حرم، پوشیه زده 
گوشه ای از مراسم بایستند... مثل زن های حرم که عقیله العرب را 

تنها نگذاشتند.
لشکر دمام زنان بیایند و علمدار، علم را تحویل بانو دهد... باشکوه 

بود و غمبار؛ درست مثل تاریخ!
چند ساعت بعد، دسته از در ورودی دانشگاه وارد دالان اصلی 

هیات شد.
5 بانوی نقاب زده به سمت دسته حرکت کردند و گوشه ای از 
دسته که خیمه  بانوان و جمع بانوان عزادار پشت سرشان ایستاده 
بودند، اندک اندک به دس��ته رسیدند. به جای فریادهای »حیدر 

حیدر« از میان دسته نوای »زینب زینب« بلند شد.
زمین و زمان دم گرفته بود و اشک ها روی گونه ها سر می خورد؛ 
گاهی از روی حس��رت، گاهی از روی غم، گاهی از حجم ش��کوه 

تصویر....

روضه شروع شد:
گل من

یک
نشانی

در
بدن داشت...
اگر پیدا کنم
زیبا گلم را...

به آب دیدگان می شویم او را...

 نمی دان��م روضه خوان آش��فته می خواند یا ذهن من نامنظم و
تکه تکه می شنید؟!

سوز سنج که بالا گرفت، صدای گریه  چند زن بلند شد.
انگار تاریخ به عقب برگشته بود و ذوالجناح با زین واژگون شده 

به خیمه رسیده بود.
غباری فضا را گرفته بود که نفس را تنگ می کرد، ش��اید هم 
غبار نبود، سنگینی این غصه و این روایت، فضا را سنگین کرده بود.

ای��ن نخس��تین اجرای بان��وان کنار دس��ته  دمام زن��ی بود و 
ناهماهنگی های��ش طبیعی بود. جمعیت زی��ادی به بازیگر نقش 

حضرت زینب نزدیک شده بودند و دید زیادی نداشتیم اما علمش 
بلند بود، به بلندای تاریخ، نه مثل هر شب که سنگینی دسته  چوبی 
علم نمی گذاشت یک بانو آن را بالا ببرد، بچرخاند و آهنگ رزم سر 

بدهد... آرام و باوقار.
مجلس تمام شد. دسته پراکنده شد و من به این فکر می کردم 
که ما حتی تصویر کاملی از سختی ها و بی حرمتی هایی که به بی بی 
جان شد را نتوانستیم نشان دهیم. دل مان نیامد به بازیگر بانو بگوییم 
علم را بالا ببر حتی اگر سنگین است! نتوانستیم حرفی از اجرای 
لحظات اسیری بانو بزنیم! بازیگردان گروه اجازه نداد حتی فکر اضافه 

کردن نقش اشقیا را بکنیم.
ما حتی نتوانس��تیم شبیه بانو ش��ویم و همین ابتدای راه، کم 

آوردیم....
امشب از تماشای بانویی که مردان احترامش کردند و زنان دورش 

را گرفتند تا تنها نماند، گریستیم.
برای نقشی که اجرا نکردیم، گریستیم.

گریستیم تنها برای روضه هایی که در حافظه  مان ثبت شده بود 
و بازیگر به جرقه ای آتش مان زد!

معاون سابق پرسپولیس
مدیر مجموعه انقلاب شد

سرپرست شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی 
۲ مدیر مجموعه انقلاب و ش��هید شیرودی را معرفی 
ک��رد. محمد محمدی که پیش از این معاون باش��گاه 
پرسپولیس بود، به عنوان مدیر جدید مجموعه ورزشی 
انقلاب انتخاب ش��د. تودیع و معارفه وی دیروز برگزار 
ش��د. همچنین در حکمی دیگر از س��وی عس��گریان 
سرپرس��ت شرکت توس��عه و نگهداری اماکن ورزشی 
کشور، محس��ن خمارلو به عنوان سرپرست مجموعه 

ورزشی شهید شیرودی منصوب شد.

حادثه خطرناک
در لیگ دوچرخه سواری

در لیگ دوچرخه س��واری جوانان یکی از رکابزنان 
زمین خورد و یک رکابزن دیگر نیز به دلیل نقش داشتن 
در این اتفاق اخراج شد. مسابقات دوچرخه سواری لیگ 
جاده جوانان در بوس��تان چیتگر تهران برگزار شد. در 
استقامت جاده حادثه ای برای یکی از رکابزنان پیش آمد 
و به ش��دت زمین خورد. ائلمان عابدی از تیم سپاهان 
اصفه��ان در حین رقابت ب��ا پوریا یعقوبی رکابزن تیم 
دانشگاه آزاد بشدت زمین خورد که البته حال عمومی 
او خوب اس��ت. با این حال سرداور مسابقات، یعقوبی 
را از مس��ابقات اخراج کرد چرا که گفته می ش��د این 
رکابزن در زمین خوردن عابدی تاثیرگذار بوده اس��ت. 
فدراس��یون دوچرخه س��واری نیز قرار اس��ت گزارش 
سرپرست فنی مس��ابقات درباره این حادثه را بررسی 
کند. مس��ابقه استقامت جاده لیگ جوانان به مسافت 
۶۰ کیلومتر برگزار شد و امیرحسین وطن پرست از تیم 
مس رفس��نجان قهرمان شد. علیرضا عبداللهی از تیم 
فولاد مبارکه سپاهان و آرتین صدیقی از تیم نساجی 

جلفاکاران ارس به ترتیب دوم و سوم شدند.

امباپه نزدیک تر از همیشه
به رئال مادرید

رئال مادری��د ب��ا توجه به موضع گیری س��ختگیرانه 
پاری س��ن ژرمن بس��یار به جذب امباپه نزدیک تر شده 
است. به گزارش RMC SPORTS، رئال مادرید 99.9 
درصد به جذب امباپه نزدیک ش��ده است تا جایی که 
اگر باشگاه پیشنهاد رضایت بخشی ارائه دهد، انتقال این 
بازیکن انجام خواهد شد. امباپه از زمانی که کریستیانو 
رونالدو رئال مادرید را ترک کرد، جدی ترین گزینه برای 
تقویت خط حمله رئال بوده است. از آن زمان هواداران 
این تیم مشتاقانه منتظر حضور این بازیکن بوده اند اما 
پاری س��ن ژرمن با چنگ و دندان س��تاره خود را حفظ 
کرد. امباپه یک سال دیگر هم با پاری سن ژرمن قرارداد 
دارد. باشگاه درخواست تمدید قرارداد او را دارد اما این 
بازیکن با چنین درخواستی مخالفت کرده است و اصرار 
دارد تا پایان قراردادش در پاری س��ن ژرمن باقی بماند و 
بع��د از آن به صورت مجانی راهی رئال ش��ود که البته 
این با مخالفت شدید باشگاه پاریسی مواجه شده است. 
باشگاه پاری سن ژرمن به امباپه اعلام کرده است یا باید 
در تابس��تان س��ال جاری تیم را ترک یا ق��راردادش را 
تمدید کند. بارسلونا هم به جمع مشتریان امباپه اضافه 
شده اس��ت به طوری که رسانه های اسپانیایی نوشتند 
آبی  واناری ها برای جذب این بازیکن درخواست معاوضه 
او با گاوی و دمبله را داده اند که البته بعید اس��ت خود 
امباپه حاضر به حضور در نوکمپ ش��ود، چرا که بارها 

اعلام کرده رویایش حضور در رئال است.

ترکیه جانشین چین
در لیگ ملت های والیبال شد

تی��م ملی والیبال ترکیه با قهرمانی در چلنجر کاپ، 
جواز حضور در لیگ ملت های ۲۰۲۴ را به دست آورد. 
به گزارش تس��نیم، تیم های ملی والیبال ترکیه و قطر، 
برگزار کننده دیدار نهایی چلنجر کاپ ۲۰۲3 در دوحه 
بودند که این دیدار با پیروزی 3 بر ۲ ترکیه و قهرمانی 
این تیم پایان رسید. چلنجر کاپ ۲۰۲3 با حضور چین 
)آخری��ن تیم لیگ ملت ه��ای ۲۰۲3( و 7 تیم مدعی 
حضور درVNL 2024 برگزار ش��د که در نهایت، تیم 
 ملی ترکیه توانس��ت راهی این مسابقات شود. در بازی 
رده بندی هم اوکراین 3 بر صفر بر شیلی غلبه کرد. تیم 
مل��ی زنان ترکیه چند روز قبل به عنوان قهرمانی لیگ 
ملت های ۲۰۲3 رسیده بود که بزرگ ترین عنوان تاریخ 

والیبال این کشور به حساب می آید.

حسن یزدانی در آستانه کسب عنوان 
بهترین کشتی گیر تاریخ ایران

حسن یزدانی با ۴ طلا، ۲ نقره و یک برنز که یک طلا و 
یک نقره آن المپیکی است، عنوان دومین کشتی گیر برتر 
تاریخ کش��ورمان را در اختیار دارد. به گزارش طرفداری، 
در بس��یاری از رده بندی های افتخار در ورزش دنیا برای 
مدال ه��ای طلا، نقره و برنز المپیک به ترتیب ۲۰، 1۰ و 
5 امتیاز در نظر گرفته و برای طلا، نقره و برنز جهانی به 

ترتیب 1۰، 5 و ۲ امتیاز می دهند.
بر این اساس حمید سوریان با 8۰ امتیاز ناشی از یک 
طلای المپیکی و ۶ طلای جهانی در رده اول قرار دارد و 
حسن یزدانی با 7۲ امتیاز در رده دوم ایستاده است. اگر 
امسال حسن یزدانی بتواند در مسابقات جهانی طلا بگیرد 
با 8۲ امتیاز بالاتر از حمید س��وریان قرار خواهد گرفت، 
البته اگر او امسال نقره بگیرد و سال آینده هم در المپیک 
مدال بگیرد در صدر فهرست بهترین کشتی گیران تاریخ 

کشورمان قرار خواهد گرفت.

اخبار

ورزشی

مدیرعامل باشگاه سپاهان نسبت به اعلام نکردن فرم بودجه 
این باشگاه پاس��خ داد و گفت: اگر به عنوان آخرین باشگاه 
بودج��ه خود را اعلام خواهیم کرد، به این دلیل اس��ت که 
مقررات س��راپا اشتباه است. باش��گاه های لیگ برتری طی 
هفته های گذش��ته فرم های سقف بودجه شان را به سازمان 
لیگ فوتبال تحویل داده اند و این س��ازمان پس از بررس��ی 
مستندات رقم اعلامی، فرم های هر باشگاه را به مرور منتشر 
می کند. با این حال هنوز باشگاه سپاهان اقدامی برای ارائه 
فرم بودجه خود نکرده است. پیگیری های خبرنگار ایسنا نشان 
می دهد باش��گاه س��پاهان ضمن اعلام نکردن سقف بودجه 
خود، به صورت رس��می خواستار افزایش سقف بودجه شده 
اس��ت؛ درخواستی که در همان ابتدا با مخالفت فدراسیون 
و س��ازمان لیگ فوتبال مواجه ش��د. در جلسه روز یکشنبه 
کارگروه ناظر بر دس��تورالعمل قراردادها و سقف بودجه، با 

درخواست باشگاه سپاهان به صورت 
رس��می مخالفت شد تا محمدرضا 
س��اکت به دنبال راه دیگری برای 
حل مش��کل سقف بودجه سپاهان 
بگردد. محمدرضا ساکت در مراسم 
رونمایی از لباس تیم س��پاهان در 
واکنش به اعلام نکردن فرم سقف 

بودجه سپاهان به سازمان لیگ اظهار کرد: برخی اشتباهات 
در قوانین وضع شده که به صورت مکتوب به سازمان لیگ و 
فدراسیون فوتبال اعلام کردیم تا نشان دهیم چشم و گوش 

بس��ته چیزی را امض��ا نمی کنیم. 
مدعی هستیم شفافیت های مالی ما 
به گونه ای بود که در طول سال های 
متمادی مجوز حرفه ای را با آخرین 
استانداردهای AFC و فیفا دریافت 
کردیم. از طریق نهادهای بین المللی 
و نظام مدیریتی باشگاه مورد ارزیابی 
و بررسی قرار گرفتیم و در ۲ سال گذشته از طریق شرکت 
سوییسی، باش��گاه در بخش های مختلف مورد ارزیابی قرار 
گرف��ت. وی ادامه داد: اگر به عنوان آخرین باش��گاه بودجه 

خ��ود را اعلام خواهیم کرد به این دلیل اس��ت که مقررات 
س��راپا اشتباه است. اشتباهات را مکتوب کردیم و به آقایان 
گفتیم. خواستیم بگوییم باشگاهی نیستیم که چشم و گوش 
بس��ته قرارداد امضا  کنیم. ما روز گذشته اتمام حجت مان را 
درباره مقررات امسال اعلام کردیم. چه مقررات سی گانه که 
بس��یاری از آن جای اشکال دارد و چه موارد مالی که دقت 
نظر در آن نش��ده است. مدیرعامل باش��گاه سپاهان اضافه 
کرد: تا امروز هیچ اعتراض میدانی نکرده ایم. همه اعتراضات 
رس��می و از طریق مراجع انجام ش��د ت��ا بگوییم قوانین را 
رعایت می کنیم اما چون قائل به یک نظام درست و شفاف 
هستیم، اشکالات را می بینیم، می گوییم و مصلحت  اندیشانه 
برخورد می کنیم. مجوز حرفه ای سال هاس��ت بر سیستم ما 
 مه��ر تایید  زده و از نهادهای بین المللی گواهی ها را دریافت

کرده ایم.

انتقاد شدید ساکت از سقف بودجه

این قانون سراپا اشتباه است

روایتی از سومین شب برگزاری سوگواره هنر و حماسه در دانشگاه هنر

شبی برای حضرت صبر سلام الله علیها

حاجی موسایی نخستین طلای تکواندو را کسب کرد
عضو تیم  ملی تکواندوی دانشجویان ایران به مدال طلای این رشته در سی و یکمین دوره یونیورسیاد جهانی 
دست یافت. مهدی حاجی موسایی در دیدار فینال وزن 5۴- کیلوگرم مسابقات یونیورسیاد چین با برتری ۲ بر 
صفر مقابل اوتاجونوف از ازبکستان نخستین مدال طلای کاروان ایران در تکواندو را به دست آورد.

زهره فلاح زاده: باش��گاه اس��تقلال در حالی 3 روز دیگر )در 
صورتی که بازی ها به تعویق نیفتد( باید در آبادان به مصاف 
صنعت نفت برود که هنوز در نقل و انتقالات به پایان خط سلام 
نداده و مذاکرات برای خرید بازیکنان ادامه دارد. سوال مهم 
اما این است: آیا استقلال در صورت عدم خرید بازیکن جدید، 
مثل تیم مدعی پرسپولیس، از نظر مهره مشکل آنچنانی ندارد 

و می تواند با همان مهره ها به موفقیت و قهرمانی فکر کند؟
اس��تقلال که فصل گذش��ته با وجود ۲ مهره تاثیرگذارش 
یعنی مهدی قائدی و محبی  توانست تا هفته های پایانی جزو 
مدعیان لیگ و حتی فینالیس��ت جام حذفی شود، حالا هیچ 
 کدام از این ۲ س��تاره را در اختیار ندارد. از طرفی بازیکنی هم 
جایگزین آنها نشده تا آبی ها بتوانند با خیال آسوده به فکر یک 

فصل موفقیت آمیز باشند.
در خاطر علاقه مندان به فوتبال هست که در غیبت محبی و 
قائدی یا در دیدارهای مهمی مثل ۲ داربی اخیر، تیم پرسپولیس 
با از کار انداختن این ۲ بازیکن، خیلی راحت توانس��ت سوار بر 
بازی شود و به پیروزی دست یابد؛ ۲ داربی ای که استقلال هر 
۲ جام لیگ و حذفی را تقدیم رقیب خود کرد و دستش از بالا 

بردن جام کوتاه ماند.
استقلال فصل گذش��ته بدون این ۲ بازیکن، همچنین در 
تمام نقاط از مش��کل کمبود یا فقر یک س��تاره رنج می برد؛ از 
دروازه  ای که نبود یک رقیب کنار حس��ینی کاملا حس شد تا 
خط دفاعی که متزلزل ظاهر شد. مهاجمان خط حمله آبی ها با 
وجود خریدهای زیاد در این پست، اما عملکرد خوبی نداشتند؛ 
یکی از آنها حتی یک گل هم به ثمر نرساند تا آرمان رمضانی 
که یک گل در کارنامه خود داش��ت . اوضاع مهاجمان استقلال 
به قدری بد بود که بیشترین گل  زده از میان آنها سهم ارسلان 

مطهری با ۶ گل بود.
در این بین مهدی قائدی با 1۲ گل تنها یک گل با شهریار 
مغانلو، بازیکن سپاهان و آقای گل لیگ فاصله داشت . این آمار 
بخوبی نشان می دهد که قائدی فصل گذشته جور مهاجمان ناتوان 

استقلال را بر دوش کشیده و وجودش یک نعمت بوده است.
حالا اس��تقلال نه در پس��ت دفاع تقویت شده و نه توانسته 
رافائل داسیلوا و عارف غلامی، ۲ مدافع ثابت فصل گذشته خود 

را تا این لحظه حفظ کند.
در خط حمله بهترین خرید آبی ها تا اینجای نقل و انتقالات 
ای��ن تیم، مهرداد محمدی بوده که به احتمال قوی به دیدار با 

صنعت نفت آبادان )در صورت انجام بازی در موعد مقرر( نمی رسد.
استقلالی ها هنوز در خط حمله دچار ضعف هایی هستند. نظر 
نکونام از ابتدای ورودش اضافه کردن یک مهاجم خارجی بوده 
است اما این خرید هنوز انجام نشده است. البته مدیران استقلال 
آنقدر تعلل کرده اند که لیست نکونام هر بار با تغییر گزینه مواجه 
می شود . در حال حاضر او به دنبال یک مهاجم اسپانیایی است 
که باشگاه و خود او در حال مذاکره هستند. سرمربی استقلال 
با مربیان بزرگی در اسپانیا در ارتباط است و با توجه به شناخت 
و رابطه دوس��تانه ای که او دارد، می تواند بازیکنان خوبی را به 

تیمش اضافه کند .
اما پاسخ به سوال اول را می توان حالا داد  . بدون شک دست 

جواد نکونام خالی از مهره های تاثیرگذار است. استقلالی ها در 
صورت مصدومیت یا محرومیت یامگا، وینگر راستی ندارند که 
بتوانند جایگزین این بازیکن کنند . از طرفی با نبود محمدی در 
دیدار اول به دلیل مصدومیت، عملا استقلال با مشکل گلزنی 

روبه رو خواهد شد.
استقلال همین حالا هم خط دفاع ناقصی دارد و نتوانسته 
ترکیب دفاعی خود را کامل کند و روی نیمکت بازیکن باتجربه 

و شاخصی ندارد.
از طرفی یک مساله مهم اینکه اگر بازی های آسیایی شروع 
شود، چندین بازیکن ملی پوش استقلال در رده امید باید به این 
مسابقات اعزام شوند که مدت طولانی در اختیار نکونام نخواهند 

بود. در این صورت استقلال با چند بازیکن باید تمرین کند و 
آماده مسابقات لیگ برتر شود؟

تیم استقلال همچنان با مشکلاتی روبه رو است که نمی توان 
کتمانش کرد. از این استقلال پر از مشکل نباید انتظار قهرمانی 
داشت و برخلاف برخی که می گویند استقلال با همین مهره ها 
باید به فکر قهرمانی باشد، باید گفت این تیم آنقدر بی مهره 
است که باید به فکر حمایت از جواد نکونام بود تا با اعتماد و 
همراهی او بتوان سال بعد به موفقیت رسید. مهم این است 
که اگر استقلال در این فصل به نتیجه نرسید، به دنبال تغییر 
نیمکت تیم نباشیم، چرا که ثبات مهم ترین دلیل برای قهرمانی 

یک تیم است.

استقلال با انبوهی از مشکلات لیگ بیست و سوم را آغاز می کند

چاره ای نیست جز اعتماد به کادر فنی
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سرپرست مدیرعاملی باشگاه استقلال گفت: نگاه تاج به ۲ 
تیم پرطرفدار تهرانی پدرانه است و تلاش می کند این ۲ تیم 
موفق باشند. علی خطیر پس از جلسه ظهر دیروز با رئیس 
فدراسیون فوتبال در جمع خبرنگاران گفت: این جلسه به این 
دلیل برگزار شد که مسائل و مشکلات باشگاهداری را حل 
کنیم. ما هر روز با فدراسیون در ارتباط هستیم و بالغ بر ۲۰ 
نامه برای فدراسیون ارسال کرده ایم. مساله ای که باعث شد 
امروز به دیدار رئیس فدراسیون فوتبال بروم، بخشی مربوط 
به مسائل حرفه ای سازی است تا استقلال با یک برنامه مدون، 
بحث حرفه ای سازی خود را سال بعد با یک کارگروه ویژه  که 
در باش��گاه تشکیل می شود، پیگیری کند. تلاش می کنیم 
مس��اله مجوز حرف��ه ای را حل کنیم و ای��ن اتفاقاتی را که 
امسال برای باشگاه استقلال رخ داد و منجر به حذف باشگاه 
استقلال از لیگ قهرمانان شد، سال های بعد شاهد نباشیم تا 
باعث آزردگی و ناراحتی هواداران نشود. وی در پاسخ به این 
سوال که آیا مساله مجوز حرفه ای برای همیشه حل خواهد 
شد، گفت: اینجا به هواداران قول می دهم تا زمانی که هستم، 
اجازه نخواهم داد این اتفاق دیگر برای استقلال رخ دهد. علی 

خطیر ادامه داد: مساله دیگری که در دیدار با تاج مطرح کردم، 
بحث بدهی هایی بود که از قبل برای استقلال به جا مانده؛ 
بابت تبلیغات دور زمین و اختلافاتی که بین باشگاه استقلال 
و فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ وجود داشت که منجر به 

بسته شدن موقت پنجره 
نقل و انتقالات اس��تقلال 
شد. آقای تاج گفتند این 
پرون��ده در اس��تیناف در 
حال بررسی است. ایشان 
هم ک��ه در جای��گاه پدر 
فوتبال در کشور ما هستند 
و همیش��ه نگاه حمایتی 
نسبت به ۲ باشگاه استقلال 
و پرس��پولیس دارند، قول 

دادند حمایت های لازم را از باش��گاه استقلال داشته باشند. 
وی درباره دستیاران جواد نکونام هم گفت: دستیاران نکونام 
در استانبول هستند و بلیت های شان آماده شده و به احتمال 
زیاد فردا به تهران خواهند رسید و خیلی زود به جمع کادر 

فنی و تیم اضافه خواهند شد. یک پزشک هم به جمع کادر 
اضافه خواهد ش��د. ایشان هم اس��پانیایی هستند و همراه 
آقای »سسما« به تهران خواهند آمد. سرپرست مدیرعاملی 
باشگاه استقلال تاکید کرد: زمانی که ما استقلال را تحویل 
گرفتیم، این باشگاه از نظر 
فضای اقتصادی و مشکلاتی 
که همه از آن خبر داریم، 
ش��رایط خوبی نداشت که 
م��ا آرام آرام با کمک جواد 
نکونام که باید از او تش��کر 
کنم که ش��رایط باشگاه را 
کاملا در نظر دارد و کمک 
می کند، توانستیم در کنار 
هم از شرایطی که گریبان 
استقلال را گرفته بیرون بیاییم تا بتوانیم یک فصل خوب را 
برای هواداران و باشگاه استقلال رقم بزنیم. وی در پاسخ به 
این پرسش که قرار بود نکونام هم در این جلسه شرکت کند، 
گف��ت: من و نکونام ۲ هفته قبل جلس��ه ای را با تاج برگزار 

کردیم و درباره مسائل و مشکلات استقلال و برنامه هایی که 
برای این تیم داریم و فدراسیون فوتبال می تواند به ما کمک 
کند، صحبت کردیم. جلسه بسیار خوبی بود اما امروز قرار نبود 
نکونام در جلسه حضور داشته باشد. البته به خود جواد گفتم 
اگر وقت دارد حضور پیدا کند ولی چون درگیر مسائل تیم 
بود نتوانست بیاید اما اگر لازم باشد در یک فرصت مناسب به 
همراه نکونام خدمت رئیس فدراسیون فوتبال خواهیم رسید. 
من باید ش��هادت بدهم که آقای تاج از زمانی که بنده وارد 
باشگاه استقلال شدم، هر زمان ما از ایشان کمک خواستیم، 
ایشان همچنان آن نگاه پدرانه را نسبت به ما داشته و چون 
من در فدراسیون با ایشان کار کرده بودم، می دانم که نگاه تاج 
یک نگاه حمایتی نسبت به باشگاه های بزرگ است و الان هم 
می توانم شهادت بدهم ایشان همچنان این نگاه حمایتی را 
به باشگاه های استقلال و پرسپولیس دارد. وی درباره شرایط 
استقلال در نقل و انتقالات و نگرانی هواداران هم گفت: موضوع 
نقل وانتقالات حل خواهد شد. مذاکرات با بازیکنان خارجی 
ادامه دارد و به محض اینکه به نتیجه برس��یم، رس��ماً اعلام 

می کنیم و آنها به تیم اضافه خواهند شد. 

علی خطیر: قول می دهم استقلال دیگر از آسیا حذف نشود
نگاه پدرانه تاج به استقلال

روایت


